

CIMT2023回顾

Review of CIMT2023

CIMT2023 使用了中国国际展览中心（顺义馆）全部 8 个展馆，以及位于展馆东侧的 4 个临时展馆，展览总面积 14 万平方米。共有来自 28 个国家和地区的 1582 家展商参展，其中境内展商 869 家，境外展商 713 家，境内外展商展出面积占比 50%：50%。观众总数 154,957 人，累计进馆总人次达 336,504 人次。

The exhibition occupied all of the 8 permanent exhibition halls in China International Exhibition Center (Shunyi Hall) and 4 temporary exhibition halls on east side of the venue, the total exhibition area was 140,000 square meters. There were 1,582 exhibitors from 28 countries and regions participating in the exhibition. Among them, 869 were from domestic and 713 were from overseas, the exhibition area of domestic and overseas exhibitors accounted 50% and 50% respectively. The total number of the visitors reached 154,957, and the accumulative total number of person-time reached 336,504.

CIMT 展会创办于 1989 年，已经成功举办了十八届，受到境内外机床工具界及产业链上下游的广泛关注，是全球四大国际机床展之一。30 余年来，CIMT 得到各国和地区机床协会及贸促机构的大力支持，但却一直迫于展馆面积限制无法满足境外所有展商对展览面积的实际需求。

经过多方协调努力，即将举办的第十九届中国国际机床展览会（CIMT2025），将首次使用新国展二期，面积将达 21 万平方米。这不仅将在很大程度上缓解面积紧张的局面，也将本届展会提升为全亚洲最大规模的机床工具专业盛会。

中国不仅是全球制造业第一大国，也拥有着超大规模机床市场的需求潜力。随着政府出台的系列“稳增长”宏观政策和产业政策逐步落地，中国工业生产、制造业及投资预期都将趋于平稳并向好。CIMT2025 将为全球机床工具产业链上下游提供一个重要的交流和展示平台，成为观察、研究、对接中国机床工具消费市场的最佳窗口。

The CIMT show was founded in 1989, and has been successfully held for 18 sessions, which has attracted extensive attention from domestic and overseas machine tool community, manufacturers along the industrial chain, and it is one of the four major international machine tool exhibitions in the world. For over 30 years, CIMT has received strong support from machine tool associations and trade promotion organizations in various countries and regions, but has been unable to meet the actual demand for exhibition space from all overseas exhibitors due to the restriction of exhibition hall space.

After coordination and effort through multiple parties, the upcoming 19th China International Machine Tool Show (CIMT2025) will use the Phase II of CIEC (New Venue) Shunyi in Beijing first time, with an area of 210,000 square meters. This will not only greatly alleviate the tight space situation, but also promote this exhibition to be the largest professional machine tool & tool show held in Asia.

China is not only the world's largest manufacturing country, but also has the potential for a huge demand in the machine tool market. With the gradual implementation of the government's series of macroeconomic and industrial policies aimed at stabilizing growth, the industrial production, manufacturing, and investment expectation will tend to stabilize and improve. CIMT2025 will provide an important communication and showcase platform for the manufacturers along the global machine tool industry chain, become the best window for observing, researching, and connecting with the Chinese machine tool consumption market.

CIMT2025概述

CIMT2025 Overview

展览会名称： 第十九届中国国际机床展览会 (CIMT2025)

展览会时间： 2025 年 4 月 21-26 日

展览会地点： 北京顺义 新国展二期

展览会主办单位： 中国机床工具工业协会

展览会承办单位： 中国机床工具工业协会
中国国际展览中心集团有限公司

Name of Exhibition: The 19th China International Machine Tool Show (CIMT2025)

Dates: April 21-26, 2025

Venue: Phase II of CIEC (New Venue) Shunyi Beijing, P.R.China

Sponsor: China Machine Tool & Tool Builders' Association

Organizers: China Machine Tool & Tool Builders' Association
China International Exhibition Center Group Limited

境外合作单位：

美国机械制造技术协会，西班牙机床、配件、零部件及工具生产厂家协会，澳大利亚机床协会，欧洲机床工业协会，阿根廷机械工业协会，意大利对外贸易委员会，印度机床制造商协会，日本机床制造商协会，日本锻压协会，日本小件协会，日本国际贸易促进协会，韩国机床制造商协会，英国制造技术协会，捷克机械工程技术协会，瑞士机械、电气和金属工业协会，法国生产机械与技术联合会，俄罗斯机床协会，台湾区机械工业同业公会，台湾区工具机暨零组件工业同业公会，意大利机床机器人及自动化制造商协会，德国机床制造商协会

Overseas Supporters:

AMT, AFM, AMTIL, CECIMO, CARMAHE, ITA, IMTMA, JMTBA, JFMA, JMAA, JAPIT, KOMMA, MTA, SST, SWISSMEM, EVOLIS, STANKOINSTRUMENT, TAMI, TMBA, UCIMU, VDW

展会官方网站： www.cimtshow.com
Official Website: www.cimtshow.com

规模： 210,000 平方米
Exhibition Area: 210,000 sqm

展品范围

金属切削机床；金属成形机床；特种加工机床、激光加工设备、增材制造及专用设备；制造单元 / 系统、工业机器人及自动化设备；铸造、热处理、注塑、清洗机等设备；机床零部件及配套件；数控系统、数显装置及机床电器；磨料磨具、超硬材料及制品、涂附磨具、磨料磨具专用设备；刀具、工夹具及相关产品；检验和测量设备；工业物联网、软件、标准、协议服务；木竹加工机床；信息咨询、工程服务。

Exhibits Profile

Metal-cutting Machine; Metal-forming Machine;
Non-traditional Machine, Laser Processing Device, AM & Special Purpose Machine;
FMC / FMS, Robot, Automation Equipment;
Casting Machine, Heat Treating Machine, Injection Moulding Machine, Washing & Filtering Unit etc.;
Component & Auxiliary;
Numerical Control System, Digital Readout & Machine Tool Apparatus;
Abrasive Compound & Slurry, Superhard Material & Products, Coated Abrasive, Equipment for Abrasive;
Cutting Tool, Tooling, Jig, Fixture & Related Product;
Metrology, Inspection & Measuring Equipment;
IIoT, Software, Standard, Protocol;
Wood & Bamboo-working Machine;
Consultation and Engineering Service.

配套活动

- 编写展品清单，提前发给用户
- 组织全国的用户团组到展会参观、考察和采购
- 建立贸易联络机制，为供需对接提供服务
- 在 50 多家媒体进行宣传报道
- 举行新闻发布会宣传展会
- 通过网站、微信订阅号等新媒体进行展商、展品宣传
- 设立新闻中心为媒体提供宣传资料
- 出版《展览快讯》及时发布展会、展商和展品信息

CIMT2025概述

CIMT2025 Overview

Various Supporting Services

- Circulate the List of Exhibits among Potential Endusers Prior to the Show

- Serve Nationwide Delegations for Visits and Purchases

- Establish Trading Network and Connect Exhibitors and Customers

- Promote the Show on More Than 50 Medias

- Hold Press Conferences

- Promote Exhibitors and Products via Website, Wechat and other online medias

- Launch a Press Center for Publicity Facilities & Materials

- Publish "Show Daily" Updating News During the Show

境外企业展位费

Overseas Company Booth Fee

展位种类 Type of Booth	价格（人民币 / 平方米） Price (RMB/m²)
标准展位 Package Stand	2,400.00
光地 Raw Space	2,150.00

欢迎积极报名参加 CIMT2025, 关注 www.cimtshow.com 在线报名, 或联系境外代理。

Welcome to participate in CIMT2025.

Please visit www.cimtshow.com for online registration,

or contact overseas agents.

境外代理联系方式

Overseas Agents Contact

Country and Region	Email
Czech (SST)	musil@sst.cz
France (EVOLIS)	villavicenciopatricia96@gmail.com
Germany (MMG)	reinhard.willenbuecher@messe-muenchen.de vincent.zhang@mm-sh.com
HK Region (CIEC HK)	zsw@ciec.com.hk
Italy (ICE)	pechino@ice.it
India (IMTMA)	guru@imtma.in
Japan (JAPIT)	tsuchida@japit.or.jp
Korea (KOMMA)	pjh@komma.org
Korea (JES MEDIA)	Corres3@jesmedia.com
Swiss (SWISSMEM)	c.blaettler@swissmem.ch
Spain (AFM)	mikel.artola@afm.es
Taiwan Region (TAMI)	ray@tami.org.tw
USA (AMT)	aarbex@amtonline.org
UK (MTA)	jfudge@mta.org.uk

报名截止日期：
2024 年 10 月 15 日

Application Deadline:
October 15, 2024

世界四大专业机床展之一

One of the Four Top Machine Tool Exhibitions in the World

亚洲最大机床工具专业展会

The Biggest Machine Tool Exhibition in Asia

展示数字绿色技术与制造深度融合

Showcase Digital & Green Technology Interaction with
Manufacturing Technology

集结高质量的观众，专业参观团

Gather Trade Visitors and Potential Buyer's Groups



CIMT 2025

第十九届中国国际机床展览会

THE 19TH CHINA INTERNATIONAL MACHINE TOOL SHOW

🕒 2025年4月21-26日

📍 北京顺义 新国展二期

Date: April 21-26, 2025

**Venue: Phase II of CIEC (New Venue),
Shunyi Beijing, P.R.China**



如需了解更多信息，请联系我们：

For more information, please contact:

**中国机床工具工业协会
国际合作部**

地址：中国北京市西城区莲花池东路102号天莲大厦12层
邮编：100055
电话：+86 10 6334 5696；+86 10 6334 5268
传真：+86 10 6334 5700
邮箱：cmtbagj@cmtba.org.cn

**China Machine Tool & Tool Builders' Association (CMTBA)
International Cooperation Department**

Address: F12, Tianlian Mansion, 102 Lianhuachi East Road,
Xicheng District, Beijing 100055, China
Tel: +86 10 6334 5696; +86 10 6334 5268
Fax: +86 10 6334 5700
Email: cmtbagj@cmtba.org.cn



CMTBA微信订阅号

主办：中国机床工具工业协会

承办：中国机床工具工业协会 中国国际展览中心集团有限公司

Sponsor: China Machine Tool & Tool Builders' Association (CMTBA)
Organizers: China Machine Tool & Tool Builders' Association (CMTBA)
China International Exhibition Center Group Limited (CIEC)